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Forslag fra stortingsrepresentant Steinar Bastesen om at drikke som merkes alkoholfritt 
skal være 100 pst. alkoholfritt

Til Stortinget

Bakgrunn

En rekke bryggerier selger såkalt alkoholfri øl. I
realiteten inneholder disse opp til 0,9 volumprosent
alkohol. Folk blir dermed utsatt for villedende rekla-
me. En må kunne forvente at et produkt som mar-
kedsføres som alkoholfritt også i realiteten er det.
Blant annet kan dette skape problemer for tørrlagte
alkoholikere.

I tillegg kan dette også medføre problemer hvis/
når den nye promillegrensen på 0,2 promille innfø-
res. Ved raskt inntak av 3-4 flasker såkalt alkoholfritt

øl, kan det oppnås en promille på ca. 0,3, altså over
promillegrensen.

Forslag

På denne bakgrunn fremmes følgende

f o r s l a g :

Alt øl som selges/markedsføres som alkoholfritt
skal være 100 pst. fritt for alkohol.

8. mars 2000


	Dokument nr. 8:50
	(1999-2000)
	Forslag fra stortingsrepresentant Steinar Bastesen om at drikke som merkes alkoholfritt skal være...
	Til Stortinget
	Bakgrunn
	Forslag
	forslag:

	8. mars 2000



